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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Számíthatnak-e az egészségügyi dolgozók a megígért 
100%-os táppénzre? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A munkájuk miatt elszenvedett koronavírus-fertőzés alatt kieső időre 100 százalékos táppénzt 
ígért az egészségügyben dolgozóknak. A jogszabály szerint is jár a 100 százalékos táppénz, ha 
foglalkozási megbetegedésről van szó. Az egészségügyi dolgozók elmondása szerint az igénylés 
bonyolult, hosszadalmas. Ezernél is több érintett lehet és egyre többen adnak hangot annak, hogy 
nem kapták meg a teljes táppénzt.

Miközben tudjuk, hogy az egészségügyi dolgozók erőn felül teljesítenek a vírussal szemben, a 
rendszert sújtó szakemberhiány közepette is, még az őket megillető 100%-os táppénzért is 
küzdeniük kell. A gyógyítók munkájának „jutalma” 40 százalékos mínusz, amit nehezen élnek meg 
az amúgy is alacsony keresetű dolgozók, ezért óriási szükségük lenne jelen helyzetben a teljes 
összegű táppénzre.

Miniszter Úr! Miként segíti a Kormány az egészségügyi dolgozókat abban a tekintetben, hogy 
megkapják a 100%-os táppénzt? 

Mit tesznek azért, hogy a kórházak ne rázzák le a dolgozókat azzal, hogy máshol, például 
vásárlás közben is elkaphatták a vírust?

Köszönettel: Rig Lajos


